
Stavanger Domkirke fredag 8.desember 2016 

Pressekonferanse i anledning tilsetting av ny biskop i Stavanger bispedømme  

Tale ved Ivar Braut 

 

Takk for tilliten! Jeg er ganske overrasket. Men jeg fikk også et godt votum – og så ble det meg.  

Jeg er klar! 

 

Jeg vil være en brobygger og jeg vil være tydelig. 

Jeg vil stå fram som en tydelig biskop som vil være Jesus-sentrert og Bibel-orientert. Forkynnelsen av 

den treenige Gud er det viktigste kirken holder på med. Kjernen i innholdet er at Gud møter oss i Jesu 

ansikt. Det er mildt, sterkt og fullt av nåde.  

Dette vil jeg forkynne. Jeg vil gi Stavanger bispedømme fornyet tro på at dette budskapet er det 

beste som kan skje med et menneske. Derfor er vi kirke – i ord og handling. 

Jeg vil være en tydelig biskop. 

Og jeg vil være en brobygger.  

Det betyr at jeg vil lytte og respektere ulike fløyer i den store folkekirken vår. For det er stor 

spennvidde. Det er det også i Stavanger bispedømme, og her er det heldigvis stort engasjement. 

Spennvidden går fra den klart uttrykte tro til den famlende og spørrende. Fra klart liberalt til klart 

konservativt. 

Jeg er selvsagt ikke enig med alle. Men jeg vil forsvare alles rett til å tilhøre denne kirken. Og det er 

ikke farlig å være uenige, men vi har alle et ansvar for å være uenige på en redelig og 

medmenneskelig måte.  

Og jeg vil virkelig lytte. 

Så er det én stor gruppe som ikke er en fløy, men som har det til felles: De har en skjult, stille tro. Jeg 

har stor respekt for den skjulte tro. Dere skal vite at kirken er også for den som ikke uttaler seg og 

som sjelden er på gudstjeneste. Desto mer gledelig er det når nye kommer til 

gudstjenestefellesskapet og kjenner tilhørighet. 

Jeg vil være en brobygger ved å lytte først, så snakke ut selv. Og da gjelder det om å dele alt det vi 

har felles og oppdage at det er langt mer som forener enn det som splitter. 

Vi har det samme evangelium; den samme Frelser, Forsoner og Frigjører Jesus. 

Vi har – i alle fall for det aller meste – felles forståelse av hva Gud vil med livet vårt. 

Og vi er kirke sammen. Og avhengig av den samme nåden. 

Jeg ser fram til tjenesten som biskop i Stavanger bispedømme. Be for meg. 

Og takk Gud for at vi får tilhøre noe så stort som en lokal menighet – og Guds verdensvide kirke. 

Her kunne jeg si Amen, men jeg sier Takk! 


